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Fråga – Vad händer med Stortorget i Gävle?
Vi har hört en längre tid att kommunen arbetar aktivt med att förbättra regelverket för
torghandeln i Gävle. Vi förlorade Bergmans fisk på grund av teknikaliteter, nu kan vi hitta
dem uppe på ICA Maxi Hemlingby. Torghandeln spelar en viktig roll i Gävle City och måste
prioriteras för att vi ska få ett levande city.

Med anledning av ovanstående frågar jag
Anders Ekman (C) följande:

● När ser vi en ny planlösning för Stortorget i Gävle?

Michael Agerbring (M)


